
 
Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany  č. 20, konaného dne 25.10.2017  

v 18.00 hod  v zasedací místnosti Agrodružstva Morkovice 

 

I. Při zahájení bylo přítomno 13 členů městského zastupitelstva. 

Omluveni: Mgr. Albrechtová,  I. Handlová 

 

Mgr. Horák upozornil zastupitele na správný postup při řešení námitek proti zápisu ze zasedání zastupitelstva. 

Za vyhotovení zápisu odpovídá místostarosta, pak ho podepisuje starosta a nakonec ověřovatelé zápisu. Pokud 

mají ověřovatelé nějaké výhrady, měli by přijít za námi, domluvíme se a zápis opravíme. Když se 

nedohodneme, tak by se to řešilo na zasedání zastupitelstva. Musí to řešit ten, kdo zápis vyhotovil, s tím, kdo má 

výhrady. 

  

Ověřovatel zápisu ze zasedání zastupitelstva č. 19 Vl. Štětina souhlasí se zápisem. Neshledal žádné 

nesrovnalosti.  

 

Zápis ze zasedání zastupitelstva č. 19 byl schválen jednomyslně. 

 

Ověřovatelé zápisu: P. Jablunka, R. Klímek 

Návrhová komise: M. Koutňák, Š. Vojtušová 

 

Program:  1. Zpráva o plnění usnesení 

  2. Zpráva o činnosti rady 

3. Finanční dar na odstranění stavby 

4. Participativní rozpočet 

5. Záměr přestavby býv. školy Slížany na sociální bydlení 

  6. Majetkoprávní úkony 

7. Rozpočtové opatření č. 6 

8. Finanční dar majitelům nemovitostí, které byly poškozeny větrnou smrští a kulovým bleskem 

9. Peněžitý dar Kroměřížské nemocnici, a.s. 

 

P. Jablunka – Schválili jsme několik rozpočtových opatření. Co je to rozpočtová změna? Rozpočtová změna č. 4 

přesahuje stanovený limit. Nevím, jestli bychom ji neměli schválit jako  rozpočtové opatření č. 6.  

p. Dostalíková – Rozpočtovou změnu schvaluje rada. Vím, co máš na mysli. Jedná se tam o překročenou částku 

200 tisíc Kč. 

P. Jablunka – Schválení by mohlo být součástí bodu č. 7. 

 

Program byl schválen jednomyslně. 

 

II. Projednávání programu 

1. Zpráva o plnění usnesení 

- Podmínky převodu sokolovny na město Morkovice – Slížany nebyly ze strany Sokolské župy dosud předloženy. 

 

E. Lejsalová – Jak dopadla žádost o dotace? 

Mgr. Horák – Výsledek ještě neznáme. Máme nějaké informace o převodu sokolovny na obec v Kvasicích. Požádal 

jsem starostu Kvasic o zaslání smlouvy, kterou jim Sokol převod na obec schválil.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

2. Zpráva o činnosti rady města od 31.5.2017 do 18.10.2017 

Zápisy z jednání rady jsou zasílány členům zastupitelstva a také jsou zveřejněny na stránkách města. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti rady města za období od 31.5.2017 do 

18.10.2017. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

Před projednáváním bodu č. 3 se dostavila na zasedání zastupitelstva Mgr. Albrechtová. Počet přítomných členů 

zastupitelstva je 14. 

 

3. Finanční dar na odstranění stavby č.p. 213 

Rada města projednala možnost finančního daru určeného na odstranění rodinného domu č.p. 213 s tím, že se 

nejedná o odstranění za účelem další výstavby. Stavba bude odstraněna a pozemek bude srovnán do léta 2018. 



Vl. Štětina – Jedná se o to, aby se z toho nestal precedens. Poskytneme dar, majitel zbourá dům a pozemek prodá. 

Navrhuji doplnit usnesení o podmínku, že v případě prodeje pozemku např. do 5 let bude mít město 

přednostní právo na jeho odkup. 

Ing. Bleša – Mohlo by tam být i 20 let.  

Mgr. Horák –  Pokud staré domy zmizí a bude nějaká kontrola nad tím, kdo bude nový majitel, tak si myslím, že 5 

let je dostatečná doba.  

E. Lejsalová – Částka 50 tisíc Kč je maximální nebo se odvíjí od ceny nemovitosti a nákladů na demolici? 

Mgr. Horák – Pan Judas souhlasil, že za těchto podmínek dům zbourá a pozemek zatravní. Pokud by se takové 

případy měly opakovat častěji, asi by se k tomu vypracovaly pravidla. Když se ale bude jednat o 

jednotlivé případy, tak to vždycky posoudí zastupitelstvo. 

P. Jablunka – Na těchto pozemcích, nemyslím zrovna jen tento konkrétní případ, vzniknou nové parcely. My 

pomůžeme lidem staré domy zbourat a oni potom parcely budou prodávat za plnou cenu. Bylo by 

dobré, kdyby rada zpracovala nějaká pravidla. 

p. Hamala – U vinotéky se cesta zužuje. Neuvažovalo město o koupi části tohoto pozemku? 

Mgr. Horák – Zatím ne. Připravuje se tam připojení vody a celá komunikace se bude opravovat, takže se k tomu 

vrátíme.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí peněžitého daru určeného na odstranění stavby č.p. 213 

v ul. Ve Bráně ve výši 50 000 Kč paní Růženě Judasové, Slížany 146 s tím, že dar bude poskytnut po odstranění 

stavby a srovnání terénu.  

Dar je podmíněn souhlasem obdarované s přednostní nabídkou městu v případě prodeje pozemku p.č. 221 v k.ú. 

Morkovice do pěti let od provedení výmazu stavby č.p. 213. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

4. Participativní rozpočet 

Participativní rozpočet je procesem přímé, dobrovolné a univerzální demokracie, v rámci kterého mohou obyvatelé 

města diskutovat a rozhodovat o využití části rozpočtu. 

Pro rok 2018 je v rámci vyzkoušení procesu navrženo vyčlenit 600 000 Kč z rozpočtu města a v jednotlivých 

krocích (sběr návrhů občanů a spolků, ekonomické a časové vyhodnocení návrhů, výběr z předložených návrhů, 

hlasování o návrhu veřejnosti k realizaci) prověřit využívání tohoto nástroje zapojení veřejnosti do tvorby rozpočtu 

v dalších letech. 

Mgr. Horák – Jedná se o přímé zapojení občanů do výběru akcí, na které jdou peníze z rozpočtu města. Mělo by to 

probíhat ve dvou krocích. První krok je výzva přes rozhlas, internet, vývěsky, aby kdokoli mohl 

podat návrh na to, co by se za těch 600 tisíc Kč mohlo udělat. Návrhy mohou podávat jednotlivci i 

organizace. Návrhy posoudí např. finanční výbor z hlediska toho, jestli je to akce zrealizovatelná 

v průběhu roku za částku 600 tisíc Kč. Vyhodnocené akce se dají do hlasování např. formou 

hlasovacího lístku ve Zpravodaji. Projekt, který získá nejvíc hlasů, ten by se v roce 2018 

zrealizoval. Pokud budete s tímto návrhem souhlasit, tak rada vypracuje přesná pravidla. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města ukládá radě města vyčlenit v návrhu rozpočtu na rok 2018 částku 

600 000 Kč jako tzv. „participativní rozpočet“ . 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

5. Záměr přestavby býv. školy ve Slížanech na sociální bydlení 

Mezi připravované dotace z MMR patří i sociální bydlení – základní informace v příloze č. 2017-20/1. 

Jako vhodný objekt pro přestavbu na soc. byty se jeví bývalá škola ve Slížanech. Podle současných informací je 

k podání žádosti třeba doložit, že bylo požádáno o vydání stavebního povolení, je tedy třeba mít hotovou 

projektovou dokumentaci pro stavební povolení.  

Mgr. Horák -  Mohlo by tam vzniknout 8 až 9 bytů. Pokud by dotace pro obce činila opravdu 90 %, tak už by to pro 

nás bylo hodně zajímavé. Nechali jsme udělat cenové nabídky na projekt, protože podmínkou pro 

podání žádosti je, že bude požádáno o stavební povolení. Nabídky byly v rozmezí 345 až 430 tisíc 

korun. Takže riskujeme, že zpracujeme projekt, ale dotaci nedostaneme. Nebo je možnost prodat 

tento objekt neziskové organizaci, která si o tuto dotaci požádá. Ta by měla ještě výhodnější 

podmínky, protože by mohla dostat až 95 %. Město by ale v tomto případě ztratilo kontrolu nad 

tím, kdo tam bude bydlet. 

Další možností je, že nebudeme dělat nic. 

M. Koutňák – Jakou životnost má projekt? Kdybychom ho zpracovali a dotaci jsme nedostali, mohli bychom ho 

použít třeba za rok? 

Mgr. Horák – Za rok určitě. Samozřejmě po nějaké době dojde ke změně např. rozpočtu, hygienických předpisů 

apod. a propadnou vyjádření, která mívají platnost dva roky. I stavební povolení pozbývá platnosti, 

pokud se stavba do dvou let nezahájí. Určitě to ale není tak, že když v dubnu nedostaneme dotaci, 

tak je všechno ztracené. Tak to není. 

Ing. Bleša – Doplatek by byl v řádech desítek tisíc. Nebyla by to neřešitelná otázka. 



J. Vinklárek – Bude se vyhlášení těchto dotací opakovat? 

Mgr. Horák – Nemám o tom informace. Je po volbách a zatím se k tomu nikdo nevyjadřuje, jestli tyto dotace budou 

pravidelně nebo ne. 

P. Jablunka – Samozřejmě se jedná o dobrý návrh. Existují i dotace na komunitní domy pro seniory. Když se bude 

projekt zpracovávat, bylo by možná dobré počítat i s bezbariérovým řešením, aby se projekt dal 

použít na něco jiného. 

Mgr. Horák  - Na bezbariérové bydlení máme zpracovaný projekt a žádáme o dotaci na stavbu na pozemku naproti 

zámku, v bývalém letním kině. Můžeme požádat projektanty o informaci, jak by bylo složité to tam 

zapracovat.  

Mgr. Pešáková – Mně by se využití školy ve Slížanech jako komunitního domu pro seniory nelíbilo. Je to všude 

daleko. 

Vl. Štětina – V podmínkách pro poskytnutí sociálního bydlení je, že žadatel musí být ekonomicky aktivní. Co si 

pod tím mám představit?  

Mgr. Horák – Musí být zaměstnaný. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o připravovaných dotacích na sociální bydlení. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

 

6. Majetkoprávní úkony  

a) Prodej části pozemku p.č. 344/1 v k.ú. Slížany 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej vyznačené části pozemku p.č. 344/1 ostatní plocha v k.ú. 

Slížany panu Filipu Pechtorovi, Divoky 4 za 20 Kč/m2. 

Hlasování: schváleno jednomyslně. 

 

b) Prodej části pozemku p.č. 8/1 oddělené GP a nově označené jako p.č. 8/18 v k.ú. Slížany 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 8/18 zastavěná plocha o výměře 84 m2v k.ú. 

Slížany panu Jiřímu Dutkovi, Slížany 39 za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 



c) Prodej pozemku p.č. 345/4 v k.ú. Slížany vzniklého na základě GP oddělením z pozemku p.č. 345/1 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 345/4 zastavěná plocha v k.ú. Slížany paní 

Renatě Kratochvílové, Slížany 50 za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

d) Prodej pozemku p.č. 345/3 v k.ú. Slížany vzniklého na základě GP oddělením z pozemku p.č. 345/1 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 345/3 zastavěná plocha v k.ú. Slížany 

manželům Machač Petr a Marie, Slížany 97 za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

e) Prodej pozemku p.č. 383 v k.ú. Slížany. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 383 ostatní plocha o výměře 29 m2 v k.ú. 

Slížany Ing.  Heleně Obrtlíkové za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 



 

f) Prodej vyznačené části pozemku p.č. 344/1 v k.ú. Slížany. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej vyznačené části pozemku p.č. 344/1 ostatní plocha v k.ú. 

Slížany manž. Badinka Jaroslav a Marie, Slížany 55 za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

g) Prodej vyznačené části pozemku p.č. 344/1 v k.ú. Slížany. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej vyznačené části pozemku p.č. 344/1 ostatní plocha v k.ú. 

Slížany ½ Nykrmajerová Romana a ½ Paldus Lukáš, Střížovice 5 za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

h) Prodej pozemku p.č. 1802/13 v K.ú. Morkovice 

 



O pozemek požádali čtyři žadatelé. Rada požádala finanční výbor o doporučení k dalšímu postupu. Finanční výbor 

navrhl: 

a) Pokud byl dříve zveřejněn záměr prodeje na úřední desce a následně poté byly podávány žádosti, navrhuje FV 

prodat pozemek p.č. 1802/13, k.ú. Morkovice zájemci, který podal žádost jako první v pořadí. 

b) Pokud byla některá ze žádostí podána před zveřejněním záměru na úřední desce, je nutno na ni pohlížet jako na 

předčasnou, tudíž by měl být pozemek p.č. 1802/13, k.ú. Morkovice prodám zájemci, který podal žádost jako první 

v pořadí po zveřejnění záměru na úřední desce. 

Vzhledem k tomu že žádný z žadatelů nepodal žádost o prodej pozemku přede dnem zveřejnění záměru prodeje, je 

navržen prodej prvnímu ze žadatelů. 

 

Ing. Horáková – Finanční výbor doporučuje vypracovat nějaká pravidla obecně pro prodej takových pozemků.  

Ing. Horáková – Finanční výbor předloží návrh pravidel na prodej pozemků. 

Ing. Horáková – Finanční výbor má ještě jednu připomínku. Uvažuje se o zvýšení ceny za m2 pozemku? 

Mgr. Horák – Už v tomto případě je cena vyšší. Jedná se vlastně o poslední pozemek. Cena dalších pozemků se 

bude odvíjet od toho, za kolik se nám podaří pozemky vykoupit. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 1802/13 orná půda o výměře 1200 m2 v k.ú. 

Morkovice  ½ Bc. Jablunková Pavla, Morkovice 766 a ½ Válek Tomáš, Rožnov p.R. 587 za 250 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

i) Prodej pozemku p.č. 434/70 v k.ú. Slížany 

Zastupitelstvo již dříve (MěZ 17) schválilo prodej býv. polní cesty pod slížanskou farmou společnosti Artemon, 

společnost požádala ještě o prodej pozemku p.č. 434/70, který  je uvnitř oplocení. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 434/70 ost. plocha o výměře 11 m2 v k.ú. 

Slížany společnosti Artemon a.s., Prostějov za odhadní cenu. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

j) Majetkoprávní vypořádání po stavbách „Oprava chodníku Morkovice, ulice Kolaříkova“, „Oprava chodníku 

Morkovice, ulice Uhřická“ a „Oprava chodníku Morkovice, ulice Nádražní“ 

Podání žádosti o majetkové vypořádání schválilo zastupitelstvo města na svém zasedání č. 15. Podle upřesnění 

informace ze Zlínského kraje, nemůže kraj do roku 2020 převést na město dva z dříve uvažovaných pozemků. 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod následujících nemovitých věcí včetně veškerých jejich součástí a 

příslušenství v k.ú. Morkovice z vlastnictví města Morkovice-Slížany do vlastnictví Zlínského kraje s tím, že 

veškeré náklady s převodem spojené uhradí obdarovaný: 

Číslo 
pozemkové 

parcely 

Výměra 
parcely 

Číslo 
LV 

Vlastník popis 

21/5 23 10001 Město Morkovice-Slížany Sinice 

21/4 26 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/51 57 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/115 15 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/162 41 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/192 13 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 

21/194 2 10001 Město Morkovice-Slížany Silnice 



 

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatné nabytí následujících nemovitých věcí včetně veškerých jejich součástí a 

příslušenství v k.ú. Morkovice z vlastnictví Zlínského kraje do vlastnictví města Morkovice-Slížany s tím, že 

veškeré náklady s převodem spojené uhradí obdarovaný 

Číslo 
pozemkové 

parcely 

Výměra 
parcely 

Číslo 
LV 

Vlastník popis 

21/198 21 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

1366/2 82 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

1600/9 3 918 Zlínský kraj - ŘSZK Chodník  

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

k) Koupě pozemku p.č. 441/2 v k.ú. Slížany 

Projekt rekonstrukce Slížanské přehrady zahrnuje i záchytnou hráz před hlavním rybníkem, hladina zadržení vody 

zasahuje i do pozemku 441/2. (Hnědé pozemky patří městu.) 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p.č. 441/2 lesní pozemek o výměře 307 m2v k.ú. 

Slížany od pana Josefa Ježe, Prasklice 125 za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

l) koupě pozemků p.č. 441/1, 444/38 a 447/4 v k.ú. Slížany 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků p.č. 441/1 lesní pozemek o výměře 255 m2 , p.č. 

444/38 lesní pozemek o výměře 1133 m2 a p.č. 447/4 vodní plocha o výměře 63 m2  v k.ú. Slížany od paní Evy 

Skřítkové, Morkovice 705 za 20 Kč/m2. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

 

 



m) Bezúplatný převod pozemků pod komunikací na ul. Cimburk 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje: 

1. Bezúplatný převod pozemku p.č. 329/9 ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 66 m2 v k.ú. Morkovice z  

ČR - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových na město Morkovice – Slížany. 

2. Bezúplatný převod pozemku p.č. 560/8 ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 15 m2 v k.ú. Morkovice z  

ČR - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových na město Morkovice – Slížany. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

n) směna pozemku na ul. Cimburk za ornou půdu (pozemek na okraji lánu u „kamenného kříže“) 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemku p.č. 329/5 ost. plocha o výměře 83 m2 v k.ú. 

Morkovice ve vlastnictví Římskokatolické farnosti Morkovice za pozemek p.č. 1905/220 orná půda o výměře 87 

m2 ve vlastnictví města Morkovice-Slížany. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

o) Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků p.č. 442/5 lesní pozemek o výměře 264 m2 , 

p.č. 444/40 lesní pozemek o výměře 1246 m2 a p.č. 447/2 vodní plocha o výměře 169 m2  v k.ú. Slížany ve 

vlastnictví Agrodružstva Morkovice za pozemek p.č. 453/8 orná půda o výměře 1697 m2 v k.ú. Slížany ve 

vlastnictví města Morkovice-Slížany. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

 

 

 



7. Rozpočtové opatření č. 6 – příloha č. 2017-20/2 

p. Dostalíková – Co se týká rozpočtové změny č. 4, tak 293 tisíc Kč ve výdajích byla nájezdová rampa u kláštera. 

Schvalovala to rada z toho důvodu, že její realizace byla vlastně schválená, ale bohužel se 

neschválilo rozpočtové opatření. Vím, že to přesáhlo stanovenou částku, ale realizace rampy 

byla již schválená. 

Mgr. Horák – Navrhuji tuto změnu schválit současně s rozpočtovým opatřením. 

E. Lejsalová – Stihne se oprava kříže na hřbitově do dušiček? 

Mgr. Horák – Asi ne. Na přesný termín bychom se museli podívat do smlouvy. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtovou změnu č. 4 a rozpočtové opatření č. 6. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

8. Finanční dar majitelům nemovitostí, které byly poškozeny větrnou smrští a kulovým bleskem 

Rada města schválila poskytnutí finančního daru majitelům nemovitostí, které byly poškozeny větrnou smrští a 

kulovým bleskem dne 10.8.2017 podle zásady „15% prokázané škody u škod vyšších než 10 000 Kč“ v případech, 

kdy hodnota daru nepřekročila 20 000 Kč (§85 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích). 

O vyšším daru musí rozhodnout zastupitelstvo, rada doporučuje použít stejnou zásadu „15% prokázané škody u 

škod vyšších než 10 000 Kč“ 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí peněžitého daru ve výši 24 130 Kč majitelům 

rodinného domu č.p. 204 manž. Klímek František a Dana, Morkovice 204. 

Hlasování: Pro návrh hlasovalo 13 členů městského zastupitelstva. Radim Klímek se zdržel hlasování. 

 

9. Peněžitý dar Kroměřížské nemocnici, a.s. 

Mgr. Horák – Minulý týden nás navštívil zástupce Kroměřížské nemocnice s tím, zda by město Morkovice – 

Slížany neposkytlo finanční příspěvek ve výši 50 tisíc Kč na zakoupení mobilního polohovacího 

lůžka k provedení dialýzy. Bylo by možné poskytnout opakovaně menší částku nebo jednorázově 

částku 50 tisíc Kč. Je to na rozhodnutí zastupitelstva.  

J. Jablunka – Na dialyzačním lůžku by bylo uvedeno, že město Morkovice- Slížany poskytlo na jeho zakoupení 

finanční částku ve výši 50 tisíc Kč. 

M. Koutňák  - Kroměřížská nemocnice by na svých stránkách mohla zveřejnit poděkování městu Morkovice-

Slížany za poskytnutí finančního daru. 

Mgr. Horák – Přiznám se, že tohoto nejsem zastáncem. Když dávám dar, tak ho dávám proto, že ho dát chci. 

M. Koutňák – Dávají ho občané Morkovic. 

Mgr. Horák -  Naši občané si to přečtou ve Zpravodaji. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí peněžitého daru ve výši 50 000 Kč Kroměřížské 

nemocnici, a.s. na zakoupení mobilního polohovacího lůžka určeného k provedení dialýzy pacienta. 

Hlasování:  Schváleno jednomyslně. 

 

III. Diskuse 

M. Koutňák – Jak to vypadá s dotací na opravu kamenité cesty k cyklostezce? 

Mgr. Horák – Zatím o dotacích není rozhodnuto.  

Vl. Štětina – Z jakého důvodu se nevyhlásily výsledky voleb v místním rozhlase? 

Mgr Horák – Výsledky nebyly k dispozici. Byl problém je získat, protože hackeři napadli stránky statistického 

úřadu, na kterých se zveřejňovaly výsledky voleb. 

R. Klímek -  Mám vyřídit poděkování od p. Březinové z ul. Přecechtělova za přání k životnímu jubileu. 

L. Jiříčková – Faktury, které město zveřejňuje na webových stránkách by měly obsahovat informace, za které 

služby nebo práce se platí. Stačí nějaký krátký text.  Pokud je tam jenom částka, tak to nikomu nic 

neřekne. 

M. Dostalíková -  Je tam uvedená firma a částka. Rada určila, že texty se tam dávat nebudou, ale může se to změnit. 

M. Koutňák – Když se na to občan podívá, měl by z toho zjistit, jaká částka se zaplatila a za co. 

M. Dostalíková -  Při zveřejňování faktur postupujeme stejně jako město Kroměříž. 

Mgr. Horák – Podobu toho, jak se budou faktury zveřejňovat, projednávala rada. Posoudíme to znovu. 

Ing. Horáková – V týdeníku Kroměřížska byly několikrát informace o cyklostezce Morkovice – Kroměříž. O co 

jde? 

Mgr. Horák – Připravuje to mikroregion  Morkovsko –Centrum společných služeb.  Projektuje se cyklostezka 

z Morkovic až do Kroměříže.  Zatím je to ve stádiu studie proveditelnosti. Je to ještě běh na dlouhou 

trať. 

P. Jablunka -  Probíhají jednaní ohledně třídění odpadů. Proběhla schůzka na klášteře. Jednalo se tam zejména o 

prezentaci toho, jak ušetří občan, když bude odpad třídit a myslím si, že vznikala spousta chybných 

informací o tom, že když bude dobře třídit, tak už žádný odpad platit nebude. Stálo by za to, aby 

občané získali podrobné informace o tom, co se bude dít. Zákony se změnily. 

Mgr. Horák – Toto byla první informativní schůzka. Bohužel jsem se jí nemohl zúčastnit. Proběhne další 

informační kampaň. Budou rozneseny letáky po domech a bude další schůzka s detaily celé této 

akce. Zastupitelstvo se tím bude zabývat na svém prosincovém jednání. 



p. Hamala – Firma, která to prezentovala bude mít zisk z toho, co se ušetří? 

Mgr. Horák – Firma bude mít fixní odměnu.  

p. Hamala – Férovější by bylo, kdyby firma měla odměnu z toho, co se ušetří. Z toho, jak to tam bylo prezentováno 

jsem spíš skeptický jak optimistický. Bude se muset nastavit částka, od které se to bude odvíjet. Jestli 

bude pro všechny občany stejná částka za odpad, protože teď je to odstupňované podle počtu členů 

v domácnosti. 

Mgr. Horák -  Zatím to vypadá, že se bude měnit vyhláška a bude se platit jednotná částka na občana, i když je to 

proti mému hlubokému přesvědčení. Zásadní problém je v tom, že poslanci změnili zákon a ten, kdo 

by uplatňoval slevu, tak by o ni musel požádat, i když to máme zapracované ve vyhlášce.  To by 

znamenalo, že všichni občané Morkovic-Slížan, kromě jednočlenných domácností, by museli přijít a 

požádat o slevu, a to za každého člena domácnosti zvlášť. 

p. Hamala – Jak někdo donutí vícečlennou domácnost, aby třídila, když bude platit vyšší poplatek? Sleva za třídění 

jim to nevynahradí. Bylo tam prezentováno, že se budou počítat pytle s plasty. Je rozdíl jestli budu 

plasty mačkat nebo ne. 

R. Klímek – Bylo tam ale taky řečeno, že ten pytel musí mít minimálně 4,5 kg, aby se dostavil výsledek. 

p. Hamala – A kdo to bude vážit? A kde? 

R. Klímek – Oni. Proto tam budou ty čárové kódy.  

p. Hamala – Ještě je otázka, co pro mě bude výhodnější. Dát pytlů míň nebo víc? 

Mgr.Horák –Až budete mít všechny detaily, tak si zkuste vyhodnotit, co pro vás bude nejvýhodnější. Pokud vám 

něco nebude jasné, můžete přijít na individuální schůzku. V této chvíli je předčasné a zdlouhavé se o 

tom takto bavit. 

p. Hamala – Dostává v současné době město za nějaký odpad peníze? 

Mgr. Horák – Samozřejmě. Jedná se o plasty, papír a elektroodpad. 

p. Hamala – Takže za ten odvoz město ještě dostává peníze? 

Mgr. Horák – Za odvoz ne. Za odvoz platíme. U některých komodit dostáváme peníze  za kg vytříděného odpadu, 

když jsou dobré ceny. To se týkalo např. určitou dobu papíru. Za elektroodpad dostáváme peníze od 

společnosti zabývající se zpětným odběrem cca 300 tisíc Kč ročně. Odvíjí se to od toho, kolik 

elektroodpadu se vytřídí. Když se vytřídí víc, budeme dostávat víc. 

p. Hamala – Uvažuje se o tom, že by se třídily plechovky od nápojů?  

M. Dostalíková – Bude to součástí tohoto systému. Budou se ukládat na sběrný dvůr. 

p. Hamala – Ve Vyškově dávají plechovky do plastů. Nejsou na to zvláštní nádoby. Pochybuji, že by šel někdo 

s plechovkami od nápojů do sběrného dvora. 

Ing. Fránek – O dům po Svěchotových projevili zájem cikáni. Jsou ochotni za něj dát 600 tisíc Kč. Řeší to realitní 

kancelář. Před několika měsíci se tu řeklo, že se to bude sledovat. Zavolal jsem p. Svěchotové, která 

řeší dědictví. Ona by to chtěla prodat. Od realitky by dostala 540 tisíc Kč. Kdyby z částky 540 tisíc 

Kč někdo dostal půjčku 300 tisíc Kč na 10 let, tak ten dům je k prodeji. Měla by se jí nabídnout 

pomoc. 

Mgr. Horák – My jsme již paní Svěchotovou kontaktovali. Pokud přijde nějaký zájemce o koupi tohoto domu 

s požadavkem na město, jsme ochotni o tom jednat. 

Ing. Fránek  - Je potřeba tuto informaci zveřejnit a jednat. 

p. Hamala – Kdo se stará o WC na hřbitově? 

Mgr. Horák – Technické služby. 

p. Hamala – Nevím, jestli tam teď někdo z vás byl, ale papír, ten tam byl akorát na jaře, když se to otevřelo. Když 

šlápnete na to splachování, tak teče močůvka. Když se dostavěla smuteční síň, tak se řeklo, že se  

WC na hřbitově zruší a bude zpřístupněno WC ve smuteční síni. Zatím je to zamknuté. 

Ing. Bleša – WC ve smuteční síni bude přístupné po dobu pohřbů a po dobu dušiček, kdy bude na hřbitově větší 

pohyb lidí.   

Mgr. Barnetová -  Jak vypadá situace ohledně příjezdu k MŠ ? Byly ještě nějaké další stížnosti nebo se situace 

zlepšila? 

Mgr. Horák – Žádné další stížnosti jsme neobdrželi. Pracovníci technických služeb tam několikrát ráno fotili 

najíždějící automobily a nezjistili problémy. 

p. Hamala – Bylo by dobré přidat na hřbitově ještě popelnici na plasty a na kovová víčka. 

Mgr. Horák – Můžeme to vyzkoušet. Je to dobrá připomínka. 

M. Koutňák – V rozpočtu na příští rok bychom měli počítat s pořízením kamerového sytému na dětské hřiště 

v bývalém letním kině. Viděl jsem na fotkách, jak je to tam zase zdevastované. Jinak než 

kamerovým systémem se to asi nevyřeší. Možná by se mohl kamerový systém využít i na hřbitově a 

na náměstí. Jinak budeme investovat peníze a viník se nenajde nikdy. 

Mgr. Horák -  Realita je taková, že ze záznamu z kamerového systému získaného potmě není možné usvědčit 

viníka. 

Zasedání skončeno   v 19.00 hod. 

  

 

 


